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Oppegård Terrasse
- en prosjektide fra Oppegård Vel

■ Som en del av en samlet plan for
vårt lokalområde i Oppegård syd,
har Oppegård Vel lansert ideen
om at Rv 152 senkes på en ca.
300 m lang strekning ved
Oppegård stasjon. Riksvegen
forbindes med en ny undergang
under jernbanelinjen.

■ Vegsenkingen finansieres ved
utbyggingsarealet som vinnes
inn over den senkede
veitrasseen (f. eks. 210
leiligheter samt næringslokaler)
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Eksisterende problem i området
■ Betydelig antall elever ved Greverud skole er avhengig av å

krysse Rv 152/Skiveien

■ Eldre som skal til Toppenhaug eldresenter må krysse Skiveien

■ 10.000 kjøretøyer passerer i døgnet

■ 15 kjøretøy per minutt i den tiden barna skal på skolen

■ Det aller meste av trafikken er gjennomgangstrafikk

■ En skrøpelig og smal bro over jernbanen som har begrenset
bæreevne, anses som problem nr. 1 av befolkningen i
lokalområdet - både for kjørende og gående

■ Trafikkfarlig utkjøring fra broen til Rv 152/Skiveien

■ Aktuelle eiendommer langs området er dels ubebygget og/eller
båndlagt av gammel reguleringsplan
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som...

EN VISJONEN VISJON

..bedrer adkomst til
Sætreskog-området?

..bedrer adkomst til
Sætreskog-området?

..letter adkomst til
Greverud senter

..letter adkomst til
Greverud senter

..skiller gangtrafikken
til skolen og
gjennomgangs-
trafikken på Skiveien
(Rv 152)?

..skiller gangtrafikken
til skolen og
gjennomgangs-
trafikken på Skiveien
(Rv 152)?

..forbinder områdene
som skilles av Rv 152
og jernbanen?

..forbinder områdene
som skilles av Rv 152
og jernbanen?

..trygger skoleveien
for barna?

..trygger skoleveien
for barna?

..eliminere
nåværende bro?

..eliminere
nåværende bro?

..utnytter ”ledige”
arealer?

..utnytter ”ledige”
arealer?
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■ Utbyggingspresset er spesielt stort i østre halvdel av
kommunen, med stadige forslag til fortetting i grønne
områder….Derfor er det stadig viktigere at vi har en felles
oppfatning av hvilke grøntområder som er umistelige.

■ Bærebjelken i kollektivtransporten i Follo er østfollbanen.
Fortetting rundt stasjonsområdene våre er med på å styrke
kundegrunnlaget, slik at tilbudet kal bli enda bedre etter at nytt
dobbeltspor er på plass.

■ Det blir knapt med arealer på lang sikt, og samtidig ser vi
forholdsvis stor etterspørsel etter leiligheter….. Det er naturlig å
bygge tettere i stasjons- og senternære områder, mindre tett i
perifere områder.
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■ Flere av jernbanestasjonene våre omkranses av eldre
villabebyggelse med lav arealutnyttelse. Klarer vi å inspirere til
fortetting her, kan verdifulle grøntområder spares for inngrep.
Fortetting kan også gi større variasjon i boligtilbudet.

■ Analyser viser at boligområder rundt Myrvoll og Oppegård
stasjon med fordel kan fortettes.

■ Gode kollektivtilbud bidrar til at vi lar privatbilen stå.
Boligområdene våre er forholdsvis godt utnyttet, og derfor ligger
det til rette for satsing på kollektivtransport. Fortetting rundt
stasjonsområdene er nødvendig for at tilbudet skal bli enda
bedre.

■ Unødig gjennomgangstrafikk på Skiveien skal bremses.
Problemet er størst sør i kommunen.
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Haugstad Arkitektkontor as
■ Oppegård Vel har etablert kontakt med det lokale arkitektfirmaet

Sørli & Haugstad Arkitektkontor (sh-ark as) som har kontor i
Odlobygget - rett ved Rv 152 og Greverud skole

■ Sørli & Haugstad har foretatt beregninger og utarbeidet:
■ Idemessige plantegninger

■ Beregning av arealutnyttelse

■ Kostnadsberegninger

■ Perspektivtegninger

■ I det følgende presenteres dette materialet (oppdatert per 25.04.02)

■ Til nå har Oppegård Vel diskutert prosjektideen med
■ AF Ragnar Evensen (Helge Olsson og Kristian Føyen)

■ Obos (Erik Lous)
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”Oppegård Terrasse”
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”Oppegård Terrasse”
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”Oppegård Terrasse”
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”Oppegård Terrasse”
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Utsikt sydover
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yd ”Torget”, felles uterom sett
mot øst, tog i bakgrunnen
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med utkjøring fra rundkjøring
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togtrasé - ny perrong
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Synspunkter fra berørte parter
Statens vegvesen Akershus

■ Løser problemer man har på
denne strekningen

■ Løsninger av denne typen kan
være teknisk kompliserte

Jernbaneverket

■ Passer inn i planen for
oppgradering av Oppegård
stasjonsområde

■ Jernbaneverket vil neppe ha
noe i mot løsningen

■ Det må tas hensyn til avstand
mellom bebyggelse og spor
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Over 70% stiller seg positive

Ja
73 %

Nei
20 %

Ingen 
oppfatning

7 %

I en meningsmåling foretatt i lokalmiljøet sommeren 2001 stilte 73% av de som
svarte seg positive til en løsning med et lokk over Skiveien (Rv 152) forbi
Greverud skole.
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Arealer og økonomi
■ 1. Etasje (100%):   6.180 m2

■ 2. Etasje (100%):   6.180 m2

■ 3. Etasje (75%):   4.635 m2

■ 4. Etasje (35%):   2.163 m2

■ Sum bto. leieareal: 19.158 m2

■ Kjeller (ett plan):   6.000 m2 / 25 m2 gir 240 P-plasser

Salgseksempel basert på markedstall

■ Leiligheter (210 leil. à 90 m2 19.158 m2 à kr 20.000 383 mill.

■ Garasjeplasser i parkeringskjeller 240 stk x 50.000   12 mill.

■ Sum 395 mill.
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Økonomi (forts.)

Kostnader infrastruktur og tomtekostnad (etter flere

entreprenørselskapers vurdering)

■ Anlegg av ny trase for Skiveien 3500 m2x6000 21 mill.

■ Anlegg av rundkjøring   7 mill.

■ Anlegg av undergang under jernbanen   6 mill.

■ Rigg/drift   5 mill.

■ Mva. av ovenstående   5 mill.

■ Tomtekostnader 1000,- pr. m2 utløsning av tomter 13 mill.

■ Finansiering   3 mill.

■ Sum kostnader 60 mill.

Med basis i tallene over vil tomtebelastningen for prosjektet være ca. 2600 kr/m2

bruttoareal. Kostnader i forbindelse med nærlekeplass er ikke tatt med.
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Økonomi (forts.)
Salgseksempel

■ Salg av boliger/leieareal/garasjeplasser 395 mill.

■ + Refusjon fra andre prosjekter SVA/Oppegård kom.   15 mill.

■ Totalt salg 410 mill.

■ - Byggekostnader 17300 m2 x 12000,- (leiearealer) 230 mill.

■ - Byggekostnader   6000 m2 x   4000,- (garasje/fundam.)   30 mill.

■ - Grunnlagsinvesteringer/tomtebelastninger over   60 mill.

■ - Total kostnad 320 mill.

Fortjeneste

■ Sum fortjeneste/risikoavkastning   90 mill.

■ 90 mill./320 mill. =   22%

Ovenstående kostnader er inkl. generelle kostnader og mva. Usikkerhet: ca. +/- 20%
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Berørte områder

Oppegård Terrasse Boliger under prosjektering Andre berørte områder
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tenke helhetlig
■ Bedre balanse i boligtilbudet (leiligheter og eneboliger)

■ Ny utkjøring under jernbanen

■ Ny løsning for lokal del av Rv 152

■ Mer miljøvennlig trafikksystem

■ Skjerming av Greverud skole

■ Sammenbinding av bebyggelse på begge sider av
jernbanen/Skiveien

■ Koordinere med boliger under prosjektering (Sætreskogveien
1-3)

■ Ny undergang ved Odlo (med rundkjøring)

■ Nytt boligfelt øverst i Sætreskogen (Ski Bygg)

■ Ny vei fra Kongeveien til øvre del av Sætreskogen
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”Meget interessant - men trenger
videre bearbeiding før det kan tas inn i planen”

■ Oppegård kommune presenterer prosjektet Oppegård Terrasse i
sitt utkast til ny kommuneplan (datert 01.04.02)

■ I kommuneadministrasjonens vurdering av prosjektet heter det:
at prosjektet har en rekke meget positive sider:

■ Det legges til rette for en utvikling nær Oppegård senter, en
fortetning i tråd med nasjonal og lokal transportpolitikk

■ Den vanskelige fotgjengerkryssingen og skoleveien over Skiveien
løses

■ Adkomsten til Sætreskogen oppgraderes ved at jernbanebrua med
uoversiktlig veitilknytning til Skiveien forsvinner.
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vurdering (forts.)

■ Dette er et teknisk vrient prosjekt med mange praktiske og
økonomiske usikkerhetsmomenter og svært mange involverte
parter

■ Ideen må bearbeides videre av et solid eiendomsselskap før det
er mulig å ta stilling til realiteten i prosjektet. Foreløpig
beregninger utført av Ragnar Evensen viser et forventet
underskudd på 15 mill.

■ Oppegård kommune har ikke kapasitet til å drive fram
prosjektet, men ser meget positivt på at prosjektet bearbeides
videre".


